

18th March.

"Ordinance for the Regulation and Establishment of Fees," by which the Fee of the Clerk of the Council upon Warrants for Money was declared 2s. 6d. the Currency having been previously changed to 5s. to the Dollar.

This Ordinance expired in 1790, and as the Order of the Governor in Council was not set aside by it, it appears that the former Order remained in suspense and became again the Rule upon the expiration of the Ordinance.

As to the expediency of continuing this Fee, the Committee beg leave to observe, that if any alteration is to be made, the means by which it is to be made must be determined by a decision upon the legality or illegality of the Governor's Order in Council of the 20th June 1765. For if that Order is to be considered as a Legislative Act, it will not be in the power of the Governor in Council (with the powers which they now possess) to set it aside or to alter it, and as the Provincial Legislature will then be the means by which any change in the Order must be effected, it will remain with them to fix and to provide the compensation to which the Clerk of the Council, it is presumed will in such case be entitled."

Certified,

H. W. RYLAND.

No. 3.

Copy of a Report made on the 4th January 1828 by a Committee of the whole Council.

To His Excellency the Earl of Dalhousie, G. C. B. &c. &c. &c.

Upon the Petition of the Attorney General for increased Fees upon Grants of the Waste Lands of the Crown in quantities not exceeding twelve hundred acres.

May it please Your Excellency,

The Committee are humbly of opinion that upon gratuitous Grants of the Waste Lands of the Crown in quantities not exceeding 1200 acres, made under the authority of the Governor and Council solely, the following Fees should be allowed to the Attorney General—viz :

For examining Documents and drawing and Engrossing Letters Patent containing Grants of fifty acres and upwards, and not exceeding one hundred acres.	Stg. £1 0 0
Of upwards of 100 acres and not amounting to 200 acres.	1 10 0
Of 200 acres and not exceeding 500 acres;	2 0 0
Of upwards of 500 acres and not exceeding 1200 acres,	3 0 0

All which is respectfully submitted &c.

Certified,

H. W. RYLAND.

No. 4.

Extract of a Report of Council dated 13th March 1828, on the Memorial of the Surveyor General respecting his Fees on Grants of the Waste Lands.

Approved by His Excellency the Governor in Chief in Council 8th April 1828.—The Committee are humbly of opinion that upon gratuitous Grants of the Waste Lands of the Crown in quantities not exceeding 1200 acres, made under the authority of the Governor in Council solely, the following Fees should be allowed to the Surveyor General—viz :

On Grants of 200 acres and less, 5s. Sterling.
On Grants of 200 acres and upwards not exceeding 1200 acres, 10s. Sterling.

Certified,

GEORGE H. RYLAND.

No. 5.

"les Honoraires," par laquelle l'honoraire du Greffier du Conseil sur les Ordonnances pour argent fut déclaré être 2s. 6d. le cours ayant précédemment changé de 6 à 5s. par piastre.

18 Mars.

Cette Ordonnance expira en 1790, et comme elle n'avait pas mis de côté l'ordre du Gouverneur en Conseil, il paraît que le premier ordre n'avait été que suspendu et qu'il devint encore en force à l'expiration de l'ordonnance.

Quant à la convenance de continuer cet honoraire, le Comité demande à remarquer, que s'il doit être fait quelque altération, le moyen de la faire doit être déterminé par une décision sur la légalité ou l'illégalité de l'ordre du Gouverneur en Conseil du 20 Juin 1765. Car si cet ordre doit être regardé comme un acte législatif il ne sera pas au pouvoir du Gouverneur en Conseil, (avec les pouvoirs qu'ils possèdent maintenant,) de le mettre de côté ni de le changer, et comme la Législature Provinciale sera alors le moyen par lequel devra s'opérer tout changement à faire dans cet ordre, ce sera à elle à fixer et régler la rétribution à laquelle elle pensera que le Greffier en Conseil a droit en pareil cas.

Certifié.

H. W. RYLAND.

No. 3.

Copie d'un Rapport fait le 4 Janvier 1828, par un Comité de tout le Conseil.

A Son Excellence le Comte de Dalhousie, G. C. B. &c. &c. &c.

Sur la Requête du Procureur Général pour une augmentation d'honoraires sur les concessions de terres incultes de la Couronne, en quantités n'excédant pas douze cens acres,

Qu'il plaife à Votre Excellence :

Le Comité est humblement d'avis que sur les octrois gratuits de terres incultes de la Couronne en quantités n'excédant pas douze cens acres, faits sous l'autorité du Gouverneur et du Conseil seulement, les honoraires suivans devraient être alloués au Procureur Général, savoir :

Pour l'examen des documens et pour dresser et grossoyer des Lettres Patentes, contenant des octrois de cinquante acres et au-dessus et n'excédant pas cent acres,	Stg. £1 0 0
Au-dessus de cent acres et n'excédant pas 200 acres,	1 10 0
De deux cens acres et n'excédant pas 500 acres,	2 0 0
Au-dessus de 500 acres et n'excédant pas 1200 acres,	3 0 0

Le tout respectueusement soumis, &c.

Certifié.

H. W. RYLAND.

No. 4.

Extrait d'un Rapport du Conseil, en date du 13 Mars 1828, sur le mémoire de l'Arpenteur Général, touchant ses honoraires sur les octrois des terres incultes.

Approuvé par Son Excellence le Gouverneur en Chef, en Conseil, 8 Avril 1828.—Le Comité est humblement d'avis que sur les octrois gratuits de terres incultes de la Couronne, en quantités n'excédant pas 1200 acres, faits sous l'autorité du Gouverneur en Conseil seulement, les honoraires suivans devraient être alloués, à l'Arpenteur Général, c'est à savoir :

Sur les Octrois de 200 acres et moindres, 5s. sterling.
Sur les Octrois de 200 acres et au-dessus, n'excédant pas 1200 acres 10s. sterling.

Certifié.

GEORGE H. RYLAND.

No. 5.